
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 16
Nový Svět

Č. 9 / 2024 10. 09. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Popelák Lukáš, Ing. Kvapil Břetislav, Mgr. Nevrlá Veronika, Kaduch Miroslav, Knapp Jiří

Omluveni: Ing.Bc. Buiglová Marcela, Capková Lenka, Pavlůsek Tomáš, Mgr. Pospíšilová Isabela,
Čechovský Lubomír

Hosté: p. Dočkal (PČR)
pí. Brokešová (MPO)

Z celkového počtu 10 členů se zúčastnilo 5, komise na svém jednání nebyla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
1. Schválení programu schůze
2. Vystoupení zástupců MPO, PČR
3. Vystoupení hostů
4. Kontrola požadavků z minulých zápisů
5. Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl
6. Nové požadavky
7. Obecné informace, různé
 

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Na MP a PČR nebyly ze strany KMČ vzneseny žádné požadavky. 

3 Vystoupení hostů
Na zasedání schůze dorazila obyvatelka z domu Přichystalova č.64. Obrátila se na komisi z dotazem zda by
bylo možné nechat opravit lavičky ve vnitrobloku mezi domy Přichystalova č.64 a č.68. Dále obyvatelka žádala,
zda by mohla být posekána tráva za tímto pozemkem směrem k trati.
Členové KMČ po zasedání provedli místní šetření. Lavičky jsou opravdu v havarijním stavu a bylo by potřeba je
vyměnit. Bude ověřeno na MMOl zda může KMČ poskytnout na opravu finanční prostředky KMČ. Ohledně seče
- Seč město provádí pouze na svých pozemcích. Pozemek, který upřesnila občanka, bohužel není ve vlastnictví
SMOl. 

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Prořezání růže u školy - Růže jsou tento rok pravidelně ořezávané. Proběhla kontrola a jsou ořezané do tvaru.
Odplevelní chodníku - Předáno
Místo po přecházení u hřiště TJ Sokol Nový Svět - Předáno
Zamčená branka na konci ulice Raeganova - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Oprava komunikace křižovatka ulic Pittsburská x Nálevkova
Po konzultaci s TSMO bylo zjištěno, že při dešti se v této křižovatce zadržuje velké množství vody. Je to z toho
důvodu, že zde chybí jedna kanalizační vpusť. Tento stav je havarijní a je potřeba ho co nejdříve řešit. Bylo



dohodnuto, že KMČ dá tento projekt do větších oprav komunikací pro rok 2025.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Oprava laviček u domu Přichystalova 64

Žádáme o opravu laviček u domu Přichystalova 64 na podnět občanky. KMČ provedla místní šetření a jsou
opravdu ve špatném stavu.

8 Obecné informace
Zasedání KMČ bylo ukončeno v 18:50. Následující zasedání KMČ proběhne 8.10.2024 v 18:00.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 9 / 2024

Datum schválení zápisu: 19. 09. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Popelák Lukáš

Zapsal/a:
Popelák Lukáš

Ověřil/a:
Knapp Jiří


